
 

1 

Het verhaal achter de houten medaille 

De medaille die de LGH lopers ontvingen na de mara-

thonloop op 7 november maakte dat wij met z’n allen 

stilvielen. Wat een prachtige, originele, mooie me-

daille! Hans Bodlaender had echt voor een aangename 

verrassing gezorgd. Tijd voor de redactie om de her-

komst van dit juweel te onderzoeken. Hans had de ge-

gevens van het bedrijf dat ze gemaakt had. Dus eerst 

maar eens een kijkje op de website genomen. Het ging 

om een klein bedrijf met de naam Duurzaamsport. Er 

stond een telefoonnummer bij. Dat maakte het makke-

lijk. Al gauw had ik de oprichter van het bedrijf, Jan 

Wullink, aan de telefoon en mocht ik vragen wat ik 

wilde over houten medailles en nog veel meer.  

 

Duurzaam sporten 

Acht jaar geleden is het begonnen. Duurzaam sporten. Eerst 

was de vraag nog algemeen: wat kun je als sporter zelf doen 

aan duurzaamheid? Die vraag was lastig. Het antwoord bleef een beetje steken bij ‘zoveel mogelijk 

je fiets pakken en de auto laten staan’. Dat kon beter. Er ontstond een nieuw idee. Duurzame 

sportkleding en andere benodigdheden voor de sporters. Enig onderzoek wees uit dat er in Europa 

nog weinig op dit gebied te vinden was, maar in Amerika des te meer. Het volgende probleem was 

daar. In Amerika bestellen betekent vliegtuigen in de lucht en dat wilden ze niet. Niet duurzaam 

genoeg. Zelf maken dus. Zo ontstonden de eerste fiets- en hardloopshirts van afgedankte visnetten 

en petflessen. Inmiddels worden er ook sporttassen gemaakt van oude spandoeken en fietsbanden 

en bidons van rietsuiker. Dit alles gebeurt zoveel mogelijk op de sociale werkplaats waar mensen 

een nieuwe kans krijgen op herintreding in het arbeidsproces.   

 

Maar nu die medailles 

Drie en halfjaar geleden vond Jan Wullink het tijd geworden om een eigen loop te organiseren in 

Vasse en de prachtige omgeving daar. En als je een loop organiseert, horen er medailles bij. Nou, 

riep een van zijn collega’s, ik rijd wel even naar de Action (toch wel op de fiets?). Geen sprake van! 

Die medailles, die maken wij zelf, van snoeihout. Ook dit werd een leerproces. Het liefst hebben ze 

eiken- of beukenhout, bomen die tegen een stootje kunnen. De kerstbomen die straks in grote 

getale vrijkomen, vallen in de categorie waaibomenhout en zijn helaas nutteloos. Intussen weten 

ze precies hoe het moet. En dat hebben wij gemerkt. 

Maar nu nog even over de loop. Hij heet de Parelloop Vasse en is op 12 juli 2021. Er kunnen 

ongeveer 300 à 400 lopers aan meedoen. De tijd wordt wel geklokt maar is van ondergeschikt 

belang. Het gaat om het genieten, om het beleven van de prachtige natuur bij en om Vasse. Dankzij 

deze loop hebben wij niet alleen die mooie medailles maar ook nog een goed verhaal erbij. Dus… 

laten we de Parelloop in ieder geval in de agenda zetten. Ben je deze zomer in de buurt, pak de 

fiets, rijd naar Vasse en loop mee. Het wordt vast een unieke ervaring.  

Wil je een kijkje nemen bij het bedrijf, dan is deze link interessant: 

• HGO GLD S2 Afl. 7 - Duurzaam sporten deel 1 - YouTube 

 Websites: 

• www.houtenmedailles.nl 

• www.parelloopvasse.nl 

• www.eerlijkvakwerk.nl 

• www.duurzaamsport.nl 

• www.duurzaamsportkleding.nl  

https://www.youtube.com/watch?v=QFxl5tZFkrY
http://www.houtenmedailles.nl/
http://www.parelloopvasse.nl/
http://www.eerlijkvakwerk.nl/
http://www.duurzaamsport.nl/
http://www.duurzaamsportkleding.nl/

